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Caixa de Previsió i Crédit
Extracte de les sessions

Acta ntim. 51

A  les 22 30 hores del dia 6 de novembre es re- 

uneix el Conseil Administratiu de la Caixa de 
Previsio i Crédit, de scgona convocatôria.

Assisteixcn els Drs. ?>irba, Camps, Mari i 

Guinart, Vanrell i Riera. H an excusât la seva 

no assistència els Drs. Coll. i Max a.
Per absència del Président, Dr. Coll. passa a 

ocupar la presidèneia el vocal Dr. Riera i el vice- 

secretari. Dr. Mari, actua de Secretari.
Després d ’oberta la sessio es llegeix i s ’aprova 

l'acta de la sessio anterior. També s’aprova, des

prés de llegir-se, el balanç de comprovaciô i el 

moviment de caixa del mes d ’octubre.
Es presenten i s ’accepten 15 sol-licituds de soci 

les quais es registren amb els nûms. 1.117 al 

1.131 inclusius.
Per duplicat s ’anota la baixa del soci numé

ro 770.
Es donen per liquidais els expedients de prés- 

tec dels company s M. C. A . i J. M. F. P.
Es dona compte que el Dr. H . S. ha manifes

tât es doni com un fet la formalitzaciô dels do
cuments del nou préstec sollicitât pel Dr. P>. C., 

encara que no els ha estât possible poder passar 

per les Oficines per a reglamentar-ho.

S ’aprova el projecte de liquidaciô del rôssec 

del Dr. F . R. J. tal com ha aprovat la Junta de 

la Mutual Mèdica.
Es llegeix una carta del Dr. T . C. en la quai 

sollicita un ajornament al retorn de préstec, el 

quai se li atorga.
En el mateix sentit ha escrit una carta el Dr. 

E. J. i també se li concedeix.
S ’acorda continuar les gestions dels restants 

préstecs que 110 es liquiden amb normalitat fins

a la total liquidado dels mateixos i es celebra 
l ’éxit obtingut en les gestions fetes en aquest 

sentit fins al present.

Referent al préstec pendent del Dr. S. V . s ’a

corda actuar dacord amb les manifestacions deis 

seus avaladors.

Després d’acceptats els informes dels avala

dors Drs. V . A . i E. C., s’acorda en virtut de 

la sol-licitud presentada ])el Dr. E. J. C., que el 
president de la Secció Comarcal Dr. Oliveros, 

tingui cura davant d’un notari de ter signar els 

dpeuments corresponents al préstec.

Es llegeix i s ’aprova la liquidado que la M u

tua Financiera ha presentai.

El Dr. Escudero personalment reclama sobre 

la solució dels seus crédits núms. 37. 38 i 39, 
que demana es passi seguidament a l ’advocat. El 

Coliseli li promet ho efectuará de seguida i posa

rá cura que en el successili no passili aquests 

retrassos.

En aquest sentit s’ocupa el Consell i acorda 

poder presentar a la próxima reunió una nova 
organitzacíó del servei de cobramcnt de crédits.

S ’acorda dirigir al Dr. Pere M aza una carta 

de simpatia i ensems interessar-se pel seu estat 
de salut actual desitjant-li una ràpida millora.

Es delega al Dr. Mari Guinart perqué faci 
gestions prop del Dr. A lfred  Garulla, que és 

metge de la Cia. Telefònica, a l’objecte de poder 
obtenir un premi de cobrament sobre els rebuts 
que aquesta secció administra ais seus associats,, 

malgrat aquesta Companyia l’hagi denegat segons 

la seva carta del 29 setembre proppassat.

Sense altre assumpte a tractar s’aixeca la ses- 

sió a les 23^5 hores del mateix dia de comen

tada.


